
Technische vraag

Door

Kopie aan

Volgnummer

Zaaknummer       

U. Ogut (HIER)

Raad (via griffie)

22-071

2232318

Portefeuillehouder M. Roozendaal

Datum                    Datum antwoord Bijlage(n) 

3 november 2022                    

Onderwerp Arbeidsmigranten

Beste mevrouw Ogut,

Uw vragen van 3 november 2022 kunnen wij als volgt beantwoorden:

Vraag:
1. Er is een convenant om BRP in te schrijven, hoe verloopt de uitvoering van het convenant?

2. Onder de 4 maanden verblijf dient er toeristenbelasting betaald te worden. Is hier meer 
inzicht in gekomen en zo ja mogen wij hier de cijfers van inzien?

3. Kunnen we een verlichting in het leven roepen voor registratie van de arbeidsmigranten in 
het BRP-uittreksel? 

4. Hoe gaat het in de praktijk met de aanspreekpunten. Zijn er cijfers in hoeverre dit gebeurd?

5. Handhaving vindt alleen plaats bij panden die hiervoor vergund zijn staat in de nota. Hoeveel 
strijdig gebruik is er de laatste 3 jaar geweest? En hebben er her controles plaats gevonden? 
Cijfers over de controles zowel telefonisch als op locatie zouden we graag inzien. Het doel 
was dan ook het terugdringen van strijdig gebruik, is dit ook daadwerkelijk zo of wordt het in 
ieder geval gemonitord?

6. Vanaf wanneer is de coördinator arbeidsmigranten in dienst gekomen? Is het voor de 
coördinator haalbaar om alle vragen en dergelijke binnen de gestelde tijd uit te voeren?

7. Is er een brochure ontwikkelt voor arbeidsmigranten?

8. Heeft er een evenement plaats gevonden of staat er gepland om deze uit te voeren?
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9. Gaan wijk- en dorpsraden daadwerkelijk langs? En worden ze op de hoogte gebracht van 
nieuwe bewoners?

10. Heeft er een nulmeting plaats gevonden voor de regionale samenwerking?

11. Zijn er meerdere regiotafels geweest en wat is het resultaat daarvan?

12. Wat is er tot nu toe uit de monitoring en evaluatie gekomen vanuit de projectgroep?

13. De nieuwbouw woningen en gebouwen met een tijdelijk karakter moeten op 
       zijn minst energielabel B hebben. Zouden we dit niet bij moeten stellen 
       naar A? Hoe doen we dit op andere punten?

14. De SNF normen staan niet uitgeschreven in het beleid. Als wij het niet 
       eens zijn met de SNF normen kunnen we dan hardere eisen in deze nota 
       opnemen?

15. SNF norm (binnenstedelijk) en Agrarisch Keurmerk Flexwonen 
       (buitengebied). Vinden wij deze normen voldoende voor Meierijstad?

Antwoord:
Vervolgens hier de vraag / vragen opsommen en bij iedere vraag meteen het antwoord eronder 
invullen. Deze invulinstructie natuurlijk even verwijderen.

Met vriendelijke groet,

M. Roozendaal


